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Írásbeli Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 91 . § alapján felvilágosítás kérése céljából "Az energiatakarékos házépítés
szabványosítása és támogatása mi okból marad el hazánkban?" címmel írásbeli kérdést
kívánok feltenni Szabó Imre környezetvédelmi és vízügyi miniszter úrnak .

Tisztelt Miniszter úr !

Új házak építése során figyelembe kell venni mind a fenntartható fejl ődés elvét, mind a
környezettudatosságot . Főbb szempontok új házak építése során :

• A rendelkezésre álló nyersanyagok jobb kihasználás a
• Kisebb környezeti terhelést okozó gyártási és építési technológi a
• Jobb termék tulajdonságok
• A flexibilitást és újrahasznosíthatóságot szem el ő tt tartó tervezési eljárások
• Energiatakarékosság az épület építése és használata során
• Környezetbarát bontási eljárások alkalmazhatósága
•Megújuló energiaforrások felhasználása

Különféle ösztönz ők szükségesek a környezettudatos házépítéshez, állami támogatás ,
pályázatok, ezen eszközök propagálása .

Az energiatakarékos házépítés szabványosítása és támogatása mi okból marad el hazánkban ?

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2009 . augusztus 19 .

dr. Rétvári Benc e
országgyű lési képviselő (KDNP)
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